
Idræt om dagen Skovlund Ansager 
 
Generalforsamling den 30. marts 2023 kl. 11:30 i Skovlund Ansager Hallen 

Dagsorden i henhold til vedtægterne 
• Valg af dirigent og stemmetællere    
• Formandens beretning    
• Kassererens beretning og godkendelse af regnskab    
• Fastsættelse af kontingent.   
• Indkomne forslag    
• Valg af bestyrelsesmedlemmer, som vælges for 2 år ad gangen    
• Valg af 2 suppleanter for 1 år ad gangen    
• Valg af revisorer    
• Eventuelt    

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Referat fra generalforsamlingen 

Bent Haahr bød forsamlingen velkommen – der var fremmødt 71 medlemmer = 83% af medlemmerne, flot 
fremmøde. 

Punkt 1 – Valg af dirigent & stemmetællere: 

Thor Knudsen blev uden modkandidat valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig 
indvarslet i henhold til foreningens vedtægter, og løb herefter dagsordenen igennem.  
Ingen bemærkninger hertil. 

Som stemmetællere blev valgt: Per T. og Aase V.H. 

Punkt 2 – Formandens beretning: 

”Idræt om dagen Skovlund Ansager”  

Ved udgangen af 2022 var vi 82 medlemmer og flere er kommet til siden. Gymnastik/Opvarmning er flyttet, 
ind i halvdelen af den store hal, da der ikke er plads til os mere i minihallen - vi er en 40-45 deltagere til 
gymnastik, det er helt fantastisk, samtidig med to baner skumtennis. 

Bowls og curling er så i minihallen og det fungerer fint, samt en del er i motionscenteret. 

Gå fællesskabet 60 puls, vi går fra Værestedet, hver onsdag formiddag kl. 9.30. der møder 15 -20 op om 
onsdagen, der er en lille rute og en større rute. Der er kaffe den sidste onsdag i måneden.  

Der har igen været arrangeret gå maraton, i Varde kommune, det var i august måned. Nogle af os fra 
Ansager hjalp til, ved arrangere gå maraton i Ølgod. 

Varde Kommunes Idrætsrådets pris 2022, gik til ”Idræt om dagen” i hele Varde Kommune. Prisen var et 

pengebeløb og en vandrepokal. 

Formanden fortalt om div. møder bestyrelsen havde deltaget i både kommunalt og i DGI-regi – sluttede 
beretningen med tak for godt samarbejde til den øvrige bestyrelse, samt tak til hallen for en fin forplejning 
om torsdagen.   

Beretningen blev enstemmigt godkendt.  

 



Idræt om dagen Skovlund Ansager 
 
Punkt 3 – Regnskabets godkendelse: 

Årsregnskabet for 2022 blev gennemgået af kasserer Bent Haahr.  

Årets resultat gav et under skud på kr. – kr. 1.348 
Foreningens egenkapital 31.12.2023 lyder på kr. 50.600    

Regnskabet godkendtes uden bemærkninger. 

Punkt 4 – Fastsættelse af kontingent: 

Kontingent for medlemmer blev fastsat til kr. 275 for hver ½ sæson (14 gange før jul og 11 gange efter nytår 
i det påsken allerede er sidst i marts måned). 
Man fortsætter klippekortsordningen ved køb af kaffe á kr. 175 som gælder for 7 x kaffe m/brød  
Deltagerprisen for enkelgangs deltagelse blev fastsat til kr. 35 pr. gang, samt kr. 25 hvis man også ønsker 
kaffe. 

Forsamlingen godkendte kontingentsatserne.  

Punkt 5 - Indkomne forslag:    
 
Der var ikke indkommet forslag. 
 
Punkt 6 – Valg af bestyrelse som vælges for 2 år ad gangen:    

Der var genvalg til de 3 siddende bestyrelsesmedlemmer som var på valg.  Kirsten Vedstesen – Marianne 
Jessen – Anni Lauridsen, fortsætter således som bestyrelsesmedlemmer i de næste 2 år indtil de igen er på 
valg i 2025. 

 
Punkt 7 – Valg af 2 suppleanter for 1 år ad gangen:    
De siddende suppleanter Inge Gylling og Grethe Hansen blev genvalgt uden modkandidater  

 

Punkt 8 – Valg af revisor: 

Der var genvalg til Kr. Gylling Jensen som blev valg for de næste 2 år. 

Punkt 9 –Eventuelt: 

• Bestyrelsen orienterede om et hjertestarter kursus til efteråret – der oprettes 2 hold á 15 deltagere  
• Der kom forslag om T-shirt med logo og tekst som medlemmerne kunne købe, bestyrelsen 

udarbejder forslag. 
• Der blev snakket en del om bank-gebyrer mm.  
• Der blev opfordret til at flere skulle tilmelde sig til Bowls stævnerne næste sæson, Ansager skal 

være vært ved DGI stævne onsdag d. 25. okt. 2023. 

Som afslutning af generalforsamlingen takkede formanden dirigenten Thor Knudsen for god ledelse af 
generalforsamlingen, og ønskede på gensyn til opstart af ny sæson d. 14. sept. 2023. 

 

Referent:  Anni Lauridsen 


